

CHAPTER XX
RELATIONS BETWEEN THE COMMUNITY, THIRD STATES AND
INTERNATIONAL ORGANISATIONS

Article 92

Co-operation Agreements

- 1. The Community may conclude co-operation agreements with third States.**
- 2. In the pursuit of its objectives, the Community shall ensure the establishment of relations of co-operation with the United Nations System, particularly, the United Nations Economic Commission for Africa, specialised agencies of the United Nations and any other international organisation, with a view to attaining the objectives of the Community.**
- 3. Co-operation Agreements to be concluded pursuant to the provisions of Paragraphs 1 and 2 of this Article shall be submitted to the Assembly for approval upon the recommendation of the Council.**

第二十章 共同体、第三国和国际组织之间的关系

第九十二条

合作协议

1. 共同体可与第三国缔结合作协议。2. 为实现其目标，共同体应确保与联合国系统，特别是联合国非洲经济委员会、联合国专门机构及其他国际组织建立合作关系，以期达成共同体的目标。3. 根据本条第一、二款规定拟缔结的合作协议，须经理事会推荐后提交大会批准。